
 

 

  

Verksamhetsberättelse 

            för år 2021 
                                                    
Vid årets slut var vi totalt 117 medlemmar 

inom vår krets, mot 121 vid samma tid  

förra året.  
 

 

Styrelsen har fr.o.m. årsmötet 2021-05-24 

bestått av följande personer: 

Eva Svahn - ordförande 

Kerstin Sandqvist-Larsson - vice ordförande   

Lars-Göran Nilsson - sekreterare 

Jan-Olof Lundström – kassör, postmottagare, 

                                    webansvarig                                                              

Sara Larsson - ledamot 

Inger Höglund - ledamot 

Anne-Katrin Würthele – ledamot (nyval) 

 

Styrelsen har haft 5 öppna protokollförda 

styrelsemöten: 17/2, 29/3, 20/9, 18/10 och  

29/11. Ett konstituerande styrelsemöte hölls i 

början av juni.   

 

Årsmöte hölls måndagen den 24 maj uppe vid 

hembygdsgårdens dansbana. 

Vice ordförande Kerstin Sandqvist-Larsson 

öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

Valberedningens Krister Jakobsson föreslog 

att vi skulle rotera ordförandeposten från år 

till år. Den tidigare ordföranden Eva Svahn 

tog då självmant på sig uppdraget att vara  

ordförande. Vilket också blev stämmans 

beslut. 

 

    

 

 

Till mötesordförande utsågs Leif Alperud.  

 

 

Som ordinarie styrelseledamöter föreslogs 

Kerstin, Jan-Olof, Lars-Göran, Sara, Inger 

och Anne-Katrine Würthele (nyval 2 år) 

Till suppleant föreslogs Anja Lindfors (1 år). 

Årsmötet beslutade i enlighet med val-

beredningens förslag. 

14 personer deltog vid årsmötet +  

Linn Karlsson (ABF) 

 

 

Konstituerande styrelsemöte hölls den 2/6,  

där styrelsefunktionerna fastställdes i enlighet 

med årsmötets förslag.  

• Eva Svahn(ordförande) 

• Kerstin Sandqvist-Larsson (vice ordf. 

            och mail-ansvarig) 

• Lars-Göran Nilsson (sekreterare.) 

• Jan-Olof Lundström (kassör + 

hemsida/kalender/web-ansvarig) 

• Sara Larsson (ledamot) 

• Inger Höglund (ledamot) 

• Anne-Katrin Würthele (ledamot)  

• Anja Lindfors (FB-ansvarig) 

 

 

Mandatperioden är 2 år för styrelsemedlem. 

 

Ordförande väljs på 1 år. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

- Ordförande presenterade upprättad   

verksamhetsplan. 

 

- Kretsens medlemsutskick innehållande 

vårens och sommarens program för 2021  

mejlades ut till alla medlemmar, som har  

mejladress. 
 

 

 

 

 

Arrangemang och utflykter 

 
 

 

25/4  Fågelexkursion 

Även i år gjorde vi en utflykt till Umeådeltat, 

under ledning av vår fågelexpert Henrik 

Sporrong. Vi var 11 personer. 

Vid Bergön såg vi bl.a. stenfalk, hämpling 

och gäss. Tranor och gäss var det gott om vid 

Degernäslimpan. Storavan bjöd bl.a. 

stjärtänder, 5 havsörnar och många änder.  

På hemvägen vid Brånsjön såg vi bl.a. fjäll- 

vråk och mängder av änder. Vi Selet massor 

med tranor och sångsvanar.  

 

 

 

17/7 Ängens dag/Brattåkersslåttern      

(Ett samarr. med Umekretsen) 

I 20 graders värme, deltog 7 personer med att 

slå med lie och kratta gräs och fälla ett stort 

träd intill stugan uppe på Brattåker. Sedvanlig 

lunch intogs vid vår  uppbyggda eldstad. 
  
 

 

15/8 Nationalälvdagen 

Inställd även i år! 

Det enda som blev gjort var, att kretsen  

ordnade med marschalltändning på 

landsvägsbrons räcke över Vindelälven. 

Ca 20 personer deltog i tändandet ca 21.45. 

Kerstin, LG, Sara och Leif deltog från kretsen  

COOP sponsrade med marschaller.  

 
 

 

30/9 Tjäderbergets mångfaldspark 

Lars-Göran, som ingår i referensgruppen 

besökte även i år SCA:s mångfaldspark- 

Tjäderberget. Vi gjorde bl.a.exkursioner till  

ett 8 ha stort område där luckhuggning 

planeras. Ett annat område om 4 ha med  

produktionsskog besöktes, där olika typer av  

föryngringsåtgärder planeras. Vi besökte ett 

renoverat stall och en övernattningskoja.  

Även en fäbodplats besöktes där bränning och  

röjning utförts. En ny karta med skyltar och 

stigar inlagda över parkområdet är under ut- 

arbetande i samverkan med Länsstyrelsen. 

Vi var 12 personer som deltog under ledning 

av Ulf Hallin (SCA). 
 

 

 

V. 40 ”Miljövänliga veckan” 

Kerstin satte upp affischer om årets tema: 

Återbruk-”Ta vara på det du har/Fixa grejen!”  
 

 

 

13/11 Klädbytardag  

Ca 60 personer hade sökt sig till 

Folkhögskolans lokaler. 600 plagg lämnades 

in och 450 plagg lämnades ut. En del av de 

överblivna kläderna skänks till butiken 

”Andra chansen”. Vi hoppas att 

Folkhögskolan nästa år kan ombesörja 

transport av överblivna kläder nästa år.  

Om få volontärer deltar nästa år, föreslår vi, 

att kunderna själva får hänga upp de kläder, 

som de vill lämna in. 

Sara och Kerstin ansvarade för dagen. 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Andra arrangemang 

 

 

30/3 Länsstämma 

Länsförbundets årsmöte hölls även i år 

digitalt. 

Ingen från kretsen deltog.  

 
 

26/5 – 2/6 Riksstämma 

För första gången är riksstämman 

helt digital och hölls i Dalarna. 

Inga ombud från vår krets deltog. 

 
 

  

 

Övrigt 
 
 

Tvåälvsleden 

Kretsen sa upp skötselavtalet mellan 

kommunen och kretsen, angående Tvåälvs-

leden 2020-12-31. 

Den nybildade ideella föreningen 

NATURLEDER i Vindelns kommun övertog 

ansvaret av Tvåälvsleden, men även Isälvs-

leden och Vindelälvsleden. 

För att utveckla skötseln och underhåll av 

naturlederna i kommunen har Nf-kretsen 

lämnat in en LONA-ansökan ang. 

medfinansiering av NATURLEDER, som nu 

är beviljad. 

Avtal med kommunen kommer när org.nr. 

från Skatteverket verkställts. 

Nf-kretsen beslutade att gå med i den 

nybildade ledföreningen och att medlems-

insatsen skall vara arbetad tid. 

  

Nf-kretsen hade 3 arbetsdagar: 7,8 och  

9 juni-21. vid grillkåtan i Fäboden. Då körde 

vi fram fällda träd med hjälp av 4-hjuling. 

Virket kan sen sågas upp och användas vid 

grillkåtans eldstad. 

Ett utedass skall iordningställas. 
 

 

 

 

 

 

Motorbanan 

Mark-och miljödomstolen fattade beslut om 

att inte ge kommunen prövningstillstånd i 

frågan om nybyggnation av motorbana på 

fatigheten Deferfors 31:1vid plantskole-

området. Den aktuella platsen är olämplig för 

en motorsportanläggning, vilket vi också 

inom kretsen tidigare påtalat i skrivelser.  

Skäl till domslut finns att läsa i Mark-och 

miljödomstolens dom (=2021-02-12).  

Kommunen överklagade till Mark-och miljö-

överdomstolen, som fastställer att det inte blir 

något prövningstillstånd. (Se protokoll från  

2021-05-11) 

Därmed är processen ett avslutat kapitel.  

 

 

 

Brattåker 

Eva Svahn lämnade i juni in en aktivitets- 

ansökan till länsförbundet ang. Brattåker. 

Kretsen beviljades aktivitetsstöd om 10000kr. 

Pengarna skall användas till att utarbeta en 

broschyr om Brattåker. skyltar, inventerigar, 

info-tavlor och info-pärm.  

Under hösten påbörjades samarbete med 

Holmen Skog, som äger området kring 

Brattåker. Samarbetet med Holmen fortsätter 

under 2022. 

Kretsen söker samarbete med kommunen.  

 

 
 

Bakluckeloppis under maj vid COOP.  

Ett samarrangemang med nf-kretsen.  

Lite folk men mycket blev sålt.   

  

 

 

EKO-märkning 

Eva beställde hem material som affischer + 

häften angående EKO-märkning av varor, 

som delats ut.  
 

 

 

 

 



 

 

 

 

29 jan-1 febr. Fågelräkning  

För 16:e året i rad genomförde Svenska  

ornitilogiska föreningen(=SOF) kampanjen 

”Vinterfåglar inpå knuten”. Ca 15400 

personer spridda över hela landet rapporterade 

om sina iakttagelser. 

Talgoxen behåller även i år sin ställning, som 

den vanligaste gästen vid våra fågelbord.  
 

 
 

Linn (ABF) informerade om projektet 

”Klimatomställning på landsbygd”. Ett 

projekt som leds av forskaren och föreläsaren 

Kajsa-Stina Benulic (=biträdande universitets-

lektor vid Linköpings universitet). 

Tanken är att starta studiecirklar om 5-8 

personer. Projektet pågår 2021-2023 och 

avslutas med en klimatkonferens i Stockholm 

2023. Från Västerbotten inbjuds NF-kretsar i 

Robertsfors och Vindeln.   

Oklart kring samarbetsavtal mellan Nf-kretsen 

och ABF. 

 

 

 

Hemsidan 

Hemsidan uppdateras hela tiden. På vår 

hemsida finns nu länkar kopplade till 

länsförbundet och NF-riks. 

Kretsarna i länet har fått förslag till 

välkomstbrev som kretsarna kan skicka ut till 

nya medlemmar. 

Protokoll läggs in på länken NF-Vindelns 

hemsida. 

Adress: 

www.naturskyddsforeningen.se/vindeln   

 

 

Tipsa valberedningen: 

Daniela Nedelcheva 072-2204712  

 

 

Lokal skogskontaktperson för NF-kretsen: 

L-G Nilsson mobil 070-2310568 


